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budynki, kl6re wraz zdzialk4 stanowi4 w4tpliw4 wizyt6wkg w samym

centrum niedaleko Urzgdu Miasta. Mieszkaficy pytaj4, czy Pan Prezydent

ma mozliwos6 by te sytuacjg zmieni6 zkorzyici1dla wizerunku i estetyki

miasta.
WSr6d mieszkaf,c6w staraj4cych sig o zaspokojenie swoich potrzeb

mieszkaniowych, przewija sig pytanie, dotycz4ce tak zwanych
pustostan6w, bgdqcych w zasobach AZK. Ile lokali mieszkalnych
(pustostan6w) posiada w swoich zasobach Gmina Miasto Wloclawek i z
jakich powod6w s4 one niezamieszkale.
Na ulicy Mtynarskiej w poblizu wejScia do ,,Zenit" jest duza lYyrwa w
chodniku spowodowana ubytkiem ptytek chodnikowych. NaraZa to
przechodni6w na utratg zdrowia i rwyczajnie szpeci t4 ulicg.
Mieszkahcy ulicy P arafialnei pytai q kiedy naw ierzchnia tego kr6tkiego
odcinka otrzymana calo6ci nawierzchnig bitumiczn4. Na razie przy
zbiegu z ulic4 Parkow4 poloZono jedynie kilkumetrowy pas dywanika

asfaltowego. Zuwagi na niewielkie naklady warto dokoriczylt4ulica.
Mieszkafcy osiedla przy ulicy Bartnickiej oraz pracownicy Zakadu
Karnego pytaj4 kiedy bgd4cy w fatalnym stanie parking przed plac6wk4

penitencjam4 doczeka sig gruntownej przebudowy i remontu. Miejsce to
jest odwiedzaie ptzezltdzi z calej Polski i stanowi w4tpliw4 wizyt6wkq
naszego miasta.
Na dyhtrze radnego, zwrocila sig do mnie Pani

zam. ul. Plowiecka w sprawie jej dalekiego miejsca na liScie ' nie

daj4cego jej mo2liwo6ci przydzialu do zamieszkania na osiedlu przy ul.

Celulozowej. Mieszkanie zzasob6w miejskich jest dlaniej jedyn4 szans4

na wlasne lokum. W sierpniu kohczy sig jej umowa najmu na ulicy
Pani stanowi rodzing z synem uczgszczaj4cym

do szkoty Sredniej. Ma wyksztalceniewy2sze, pracuje na umowq o praca

jako doradca w Ztwag\ na jej wiek, nie mo2e zac\4gnqt
kredytu hipotecznego na zakup nowego mieszkania. Paniuwa2a,2e jei
dalekie miejsce na li6cie - jest niejako ptzejawem dyskryminacji, bo

nie posiada pehrej rodziny, dlatego te2 zloiryla odwolanie do wladz

miasta. ProszE o wnikliwe przeanalizowanie sytuacji Pani
. i pozytywne dla niej i jej rodziny decyzje.
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1. Na ulicy Kr6lewieckiej 38 znajduj4 sig dwa wyl4czone zuSkowania

3.



1 Na wniosek mieszkaric6w proszg o naprawienie schod6w z tunelu do

wejScia na centrum przesiadkowe przy dworcu. Na jednym ze stopni jest
lvyrwq ajedna zptytek schodowychjest odklejona od podloZa.

Mieszkaricy korzystaj4cy z nowo oddanego centrum przesiadkowego
przy dworcu narzekaj4 na niewygodne lawki, kt6re maj4 zbyt wqskie
siedzisko, powoduj4ce dyskomfort ntilaszcza u os6b starszych. Dlaczego
zaprojektowano i posadowiono takie siedzisk4 kl6re w opinii wielu
mieszkaric6w s4 zwyklym bublem.
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